
 

 
Värmdö kommunfullmäktige 2017-02-21 
 
 
 

Interpellation angående bostadsförsörjning till KSO 
Deshira Flankör (M) 
  
 
Sveriges kommuner är skyldiga att anta riktlinjer för bostadsförsörjning. Det är ett led i 
kommunernas lagstadgade bostadsförsörjningsansvar. Riktlinjerna ska innehålla mål för 
bostadsbyggande och insatser för att nå dessa mål. 
 
I Värmdö kommuns riktlinjer som antogs den 26 oktober 2016 (kommunfullmäktige § 216) 
är det svårt att uttyda vilka mål som finns och vilka insatser som ska vidtas. Ser man till 
alliansens bedömning av behoven för vissa särskilt utsatta grupper ser de enligt riktlinjerna ut 
ungefär som följer fram till 2020: 
 
 

Bostadstyp Behov Planerat Under-/överskott 

Seniorbostäder 175 190 +15 

Trygghetsbostäder 100 65 -35 

Särskilt boende/vårdboende 160 (2024) 66 -94 

Funktionsnedsättning 8 0 -8 

Internt stödboende, 
tränings-/försökslägenheter, 
missbruk/beroende 

35 0 -35 

Socialpsykiatri 8 0 -8 

Unga vuxna 7 0 -7 

Nyanlända 90 0 -90 

Ekonomiskt utsatta/förturer 130 0 -130 

Summa 713 321 -392 

  
 



 

 
 
Mot den bakgrunden önskar vi få klarlagt följande: 
 

1. Kommer vi att ha tillräckligt med detaljplaner för att möta de identifierade behoven? 
2. Hur ser din målsättning ut för bostadsbyggandet för dessa särskilt utsatta grupper till 

de angivna årtalen? 
3. Vilka insatser bedömer du behöver genomföras för att klara att möta behoven? 
4. Kommer Värmdö att klara att möta dessa behov? 

  
För Socialdemokraterna 
  
Mikael Lindström  
Emmy Sjöblom 
Sandro Wennberg  
Henrik Paulsen  
Linda Nygren 


